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Bestyrelsesmøde tirsdag den 15.11.2022 

Sted: Kongemarksvej 71 

Referent: Lorentz  

Næste møde:  Lørdag den 03.12.22 kl. 16:30 

  

Tilstede: Knud, Brian, Jesper, Lorentz, Henrik  
 
 
 
Fraværende: Per 
 

 

Dagsordenspunkt Referat Ansvarlig Deadline  

 1. Godkendelse af forrige 
referat 

Referat Godkendt Alle 
 

 
 
 

2. Nyt fra formanden 
 

- Knud  

3. Nyt fra kasserer 
 

Betalingen af 2. afregning er godt igang. Jesper  

4. Nyt fra andre - Bestyrelsen  
 

5. Drift Der har været et par udfald på vandet om 
morgenen den 11/11 og den 27/10. Det 
skyldes fejl på styringen af filterskylningen, 
som blokerer for udpumpningen. Bestyrelsen 
er opmærksomme på at følge det og tager det 
op med Silhorko ved næste service. 

Jesper/Per  

6. Sidste nyt om udvidelse 
Risen 

Knud og Jesper har haft møde med Lejre 
kommune. Der er givet en ny dispensation til 
gravearbejdet på Rishøjvej 4. Den baserer sig 
på en alternativ ledningsføring (det bemærkes 
at denne ikke forventes at blive dyrere at 
udfører, end det oprindelige arbejde). Der er 
4 ugers klagefrist på dispensationen. 
 
Når klagefristen er udløbet, kontaktes 
entreprenøren for ny prissætning af den nye 
ledningsføring og revision af materialepriser. 
Herefter udsendes en ny henvendelse om 
bekræftelse på tilslutning samt opkrævning til 
ejendomme omfattet af udvidelsen. 
 

Jesper/Knud 
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Jesper har tidligere varslet en ekstra betaling 
på 10.000 Kr for det yderligere 
konsulentarbejde der har været i forbindelse 
med udvidelsesprojektet. Dette effektueres i 
indeværende år. 

7. Arbejdsgruppe BNBO Vandværket har haft et opfølgende møde om 
det af vandværket fremsatte forslag. Lodsejer 
kan ikke tilslutte sig forslaget som det ser ud 
og vil vende tilbage med et alternativt forslag. 
 
Før en aftale kan indgås skal den præsenteres 
og godkendes på en generalforsamling.  

Per/Knud/ 
Brian 

 

8. Vandkvalitet/prøver Eurofins har taget en prøve for at analysere 
for PFOS/PFAS. Prøven blev taget den 11/11 
og der forventes svar omkring den 25/11. 
 
Knud følger op på indberetning til danske 
vandværker 

Knud  

9. Lejre Vandråd 
 

Der har været møde i Lejre vandråd. Mødet 
handlede primært om samarbejde på tværs af 
vandværkerne til inspiration for drift af de 
mindre vandværker, herunder 
forsyningssikkerhed og samling af det 
administrative arbejde for flere mindre 
vandværker. 

Knud  

10. Eventuelt 
 

 Alle  

 


